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    PROTOKÓŁ  Nr X/15 
z sesji Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia  18 czerwca  2015 r. 
 

odbytej w Gminnym Centrum Kultury  i Sportu w Iłowej, przy  ul. Żagańskiej 15 
 
Pan Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 15 
radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych) i otworzył obrady X sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 
  
1) Burnat Krystyna 
2) Gajda Wiesława 
3) Jakubowicz Mieczysław 
4) Jung Alina 
5) Krawczyk Ilona 
6) Lesiak Edward 
7) Leszcz Waldemar 
8) Mutwil Artur 
9) Przynoga Franciszek 
10) Siudy Krystian 
11) Słomiński Tomasz 
12) Sygnowski Zygmunt 
13) Szymczak Piotr 
14) Wdowiak Mirosław 
15) Żołnowska Maria 
 
W związku z obecnością wymaganej liczby osób (radnych), obrady sesji są prawomocne. 
Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 

1) Paweł Lichtański – Burmistrz Iłowej  
2) Roman Andzel – Sekretarz Gminy 
3) Małgorzata Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego UM 
4) Maria Wrońska – Radca Prawny UM Iłowa 
5) Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy 
6) Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej UM w Iłowej 
7) Franciszek Paczkowski  – Sołtys wsi Czerna 
8) Władysław Kozłowski – Sołtys wsi Czyżówek 
9) Leokadia Ziaja – Sołtys wsi Jankowa Żagańska 
10) Agata Parfianowicz – Sołtys wsi Wilkowisko 
11) Małgorzata Hajdas-Grzesik – Pomoc Administracyjna w UM 
12) Iwona Kaniewska – Dyrektor Przedszkola w Iłowej 
13) Józef Brzezicki – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 

 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następujący  porządek obrad: 
I.  Sprawy regulaminowe 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Zgłoszenie (odczytanie) uwag i poprawek do porządku obrad (w przypadku zmiany 

w porządku obrad zatwierdza się zmieniony porządek obrad). 

II. Obrady 

1. Przedstawienie sprawozdania z działań w okresie między sesjami przez: 

 Burmistrza Iłowej,  

 Przewodniczących komisji stałych i doraźnej Rady Miejskiej w Iłowej.   
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2. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  

3. Interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

4. Przyjęcie uchwał w sprawie: 
1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Iłowa wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania Budżetu Gminy Iłowa za 2014 r. (Druk Nr 19), 

 sprawozdanie finansowe za 2014 r., 

 sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014 r., 
2) absolutorium dla Burmistrza Iłowej za 2014 r. 

 zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego, 

 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Iłowa za rok 2014, 

 wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Iłowej, 

 opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Iłowej dotyczącym udzielenia absolutorium Burmistrzowi, 

 dyskusja, 

 podjęcie uchwały (Druk Nr 19), 

3) zmian uchwały budżetowej na rok 2015 Gminy Iłowa – referuje Skarbnik Gminy (Druk 
Nr 20), 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

6. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych. 

8. Zakończenie X sesji Rady Miejskiej w Iłowej.  

 
Do przedstawionego porządku obrad Pan Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad projektów uchwał w sprawie:  

 zaciągnięcia długoterminowego kredytu w 2015 roku, 

 zmian uchwały budżetowej na rok 2015 Gminy Iłowa, 

 o zmianie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf 
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie wsi Borowe gmina Iłowa. 

Głosowanie wniosku: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Głosowanie porządku obrad po zmianach: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych, 
porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. 

PRZEBIEG OBRAD 
Ad. II pkt 1 
Pan Paweł Lichtański –  Burmistrz Iłowej przedstawił sprawozdanie z podjętych działań między 
sesjami tj. od dnia 19.05.2015  r. do dnia 18.06.2015 r. : 

 wydałem dwie decyzje o ustalenie lokalizacji inwestycji celu publicznego z wniosku Gminy 
na następujące inwestycje: 

a) budowa drogi gminnej, działki nr 1133/1 i 1135 w m. Iłowa przy ul Żeromskiego,  
b) budowa szatni, boisk sportowych, zbiornika bezodpływowego wraz z infrastrukturą 

techniczną i towarzyszącą na dz. nr 307/1, 305/6 położonych w m. Czerna,  

 wszcząłem postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o ustalenie lokalizacji 
inwestycji celu publicznego (z wniosku Gminy) na dz. nr 625/2, 626/13 przy ul. Piaskowej 
w Iłowej, 



3 
 

 wydałem 4 decyzje o warunkach zabudowy  związane z budownictwem mieszkaniowym, 

 wydałem 1 decyzję o warunkach zabudowy dla budownictwa usługowego,  

 wydałem 1 decyzję o warunkach zabudowy z wniosku gminy dla rozbudowy remizy, 
strażackiej w m. Borowe oraz na rozbudowę świetlicy wiejskiej w Jankowej Żagańskiej, 

 wydałem 2 decyzje w sprawie umorzenia postępowania o warunkach zabudowy, 

 wydałem 7 zaświadczeń o przeznaczeniu nieruchomości w mpzp., 

 19 maja 2015r. wystosowałem pismo o przyspieszenie koszenia poboczy dróg 
wojewódzkich nr 296 i 300, 

 28 maja 2015r. wystosowałem pismo do Starostwa Powiatowego w sprawie 
uporządkowania drogi powiatowej ul. Ogrodowej wraz z uporządkowaniem terenu po 
budowie linii elektroenergetycznej, 

 28 maja 2015r. wystosowałem pismo do Poczty Polskiej w sprawie uporządkowania terenu 
zaplecza budynku Poczty w Iłowej przy ul. Kolejowej, 

 28 maja 2015r. wystosowałem pismo do właściciela budynku marketu EKO wraz z 
parkingiem w sprawie stanu technicznego i estetycznego nieruchomości, 

 29 maja 2015r. wystosowałem pismo do przedsiębiorców prowadzących działalność 
gospodarczą w zakresie demontażu pojazdów wzywające do okazania umów i dowodów 
opłat ponoszonych za odbiór odpadów wytwarzanych w ramach prowadzonej działalności 
gospodarczej, 

 29 maja 2015r. wystosowałem pismo do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska z 
wnioskiem o przeprowadzenie kontroli ww. firm w zakresie przestrzegania przepisów 
ochrony środowiska, 

 29 maja 2015r. wystosowałem pismo do Starosty Żagańskiego z wnioskiem o zmianę 
organizacji ruchu na drodze powiatowej na terenie sołectwa Czyżówek w postaci 
ograniczenia prędkości do 40km/h. 10 czerwca 2015r. Starosta Żagański udzielił 
odpowiedzi o braku zasadności wprowadzania takiego ograniczenia, 

 11 czerwca 2015r. wystosowałem pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich z propozycją 
podjęcia współpracy w zakresie budowy chodnika w Borowym, 

 15 czerwca 2015r. wystosowałem pismo do Starosty Żagańskiego w sprawie utrzymania i 
stanu estetycznego nieruchomości będących własnością Powiatu Żagańskiego ze 
szczególnym uwzględnieniem terenów przylegających bezpośrednio do Parku Dworskiego 
tj., ul. Ogrodowej i terenu Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych, 

 17 czerwca 2015r. wystosowałem pismo przypominające i ponaglające sprawę wymiany 
słupów elektroenergetycznych przy ul. Żagańskiej, 

 wpisano 3 przedsiębiorców, 

 zmiana wpisu 11 przedsiębiorców, 

 zawieszenie działalności  2 przedsiębiorców, 

 wznowił działalność 1 przedsiębiorca, 

 wykreślono wpisy 1 przedsiębiorcy, 

 wszczęto 1 postępowania w sprawie wydania zezwolenia na sprzedaż napojów 
alkoholowych, 

 przedłużono umowę na 1 mieszkanie socjalne,  

 przyznano 1 mieszkanie komunalne i 1 mieszkanie socjalne (wyrok o eksmisję z prawem do 
lokalu socjalnego),  

 wydano 3  jednorazowe  zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, 

 wydano 13 decyzji zezwalających na usunięcie drzew, 

 otrzymano 3 decyzje ze Starostwa zezwalające na usunięcie drzew: 
- przy ul. Piaskowej, przy garażach, 
- przy ul. Traugutta, 
- przy placu zabaw w Czernej 
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 otrzymano 1 decyzję od  Konserwatora Zabytków na usunięcie drzew: 
- wiatrołomy i wywroty w Parku Dworskim, 

 wybrano projektanta na przebudowę oświetlenia drogowego w Czernej, 

 zakończono prace związane z remontem placów zabaw na terenie gminy, 

 wykonano tablicę informacyjną PSZOK przy oczyszczalni, 

 podpisywane są na bieżąco ( wg potrzeb )  umowy na koszenie trawy na terenie sołectw,  

 zlecono opracowanie programu funkcjonalno – użytkowego instalacji fotowoltaicznej dla 3 
budynków użyteczności publicznej w Iłowej,  

 trwają przygotowania do przetargu na Schetynówki  etap III,  

 przygotowywane są materiały do następnych  Schetynówek – etap IV,  

 naprawiono wiatę przystankową w Jankowej Żagańskiej („Janowie”), 

  w dniu 27 maja wpłynęło pismo od zarządcy Wspólnot Mieszkaniowych Bogusława Szymanek 
o zadłużeniach Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej wobec wspólnot 
mieszkaniowych. W dniu 29 maja skierowałem pismo do kierownika Zakładu celem 
dokonania spłaty zadłużeń, 

 w dniu 11 czerwca br. przeprowadzono przetargi na sprzedaż działek nr 84/1, 84/2, 84/3 i 
84/4 w Czernej oraz działki  nr 689 w Koninie Żagańskim. Przetarg na działkę nr 84/1 w 
Czernej rozstrzygnięty został ze skutkiem pozytywnym, natomiast na pozostałe przetargi 
przyniosły rezultat negatywny ponieważ nikt nie wpłacił wadium, 

 w związku z podjętą uchwałą nr 39/7/VIII/15 zmieniającą uchwałę w sprawie zasad 
wydzierżawiania gruntów komunalnych wystąpiłem do Wspólnot Mieszkaniowych na 
osiedlu mieszkaniowym Czyżówek  z pismem wzywającym do złożenie wniosków o 
zawarcie umów dzierżaw pod pojemnikami na odpady komunalne, 

 zleciłem okazanie granic nieruchomości gminnych (dróg) w m.Czerna oznaczonych 
działkami nr 449, 443 i 456, 

 w dniu 11 czerwca br. wpłynęło pismo Rady Sołeckiej Sołectwa Czerna o podjęcie działań 
zmierzających do przejęcia przez Gminę Iłowa dwóch działek w m.Czerna (nr 395/1 i 
395/3) w celu ich zagospodarowania: pierwszej pod parking na potrzeby świetlicy wiejskiej, 
a drugiej  pod przepompownię ścieków. Wystąpiłem z pismem do Agencji Nieruchomości 
Rolnych o wydanie opinii w tej sprawie, 

 w związku z wnioskiem postanowiłem przeznaczyć do sprzedaży działkę nr 501 w Czernej 
w drodze przetargu ustnego ograniczonego do właścicieli działek sąsiednich, 

 na wniosek Stowarzyszenia Oświatowego „Mała Szkoła” z Konina Żagańskiego podpisałem 
aneks do umowy użyczenia pomieszczeń budynku szkoły położonego na działce nr 124/1, 

 uzgodniłem przebieg przyłącza gazu niskiego ciśnienia w granicach działki gminnej nr 
276/15 w Iłowej przy ul. Poniatowskiego, 

 wystąpiłem do Starostwa Powiatowego w Żaganiu i Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej 
Górze o uzgodnienie lokalizacji wiat przystankowych i nieodpłatnego udostępnienia  gruntu do 
ich ustawienia w m. Szczepanów, Klików i Borowe. W dniu 12 czerwca otrzymałem pozytywną 
odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w Żaganiu wskazujące nowe miejsce usytuowania wiaty 
przystankowej przy sklepie w Szczepanowie. W dniu 15 czerwca wpłynęła odpowiedź z Zarządu 
Dróg Wojewódzkich dot. wiat przystankowych w Klikowie i Borowem, w przypadku m. Klików 
opinia jest pozytywna pod warunkiem dokonania uzgodnień z wykonawcą modernizacji drogi 
wojewódzkiej (chodzi o otrzymanie zgody Gwaranta – Firmy Skanska, że warunki udzielonej 
gwarancji nie ulegną zmianie po dokonaniu montażu wiaty przystankowej w planowym 
miejscu), natomiast w przypadku m .Borowe wskazano miejsce lokalizacji nowej wiaty w 
miejscu starej,    

 zakupione i zamontowane zostały tabliczki z numeracją budynków w m. Czyżówek oraz 
nowa tabliczka z numeracją budynków do budynków „Czyżówek 105-112”(tzw.Karolinów) 
na skrzyżowaniu przy ul. Traugutta, 
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 naprawiony został przystanek autobusowy w m. Jankowa Żagańska („Janów”), 

 25 maja złożyłem w Komisariacie Policji w Iłowej zgłoszenie popełnienia przestępstwa 
polegającego na zniszczeniu 3. szt. krawężników drogowych w pasie drogi gminnej ul. 
Leśna w Iłowej, 

 na podstawie zawartej umowy Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 
rozpoczął koszenie poboczy przy drogach gminnych, 

 podjąłem czynności związane z przygotowaniem do zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
odcinka działki gminnej od drogi gminnej -  ul. Piaskowej do garaży, 

 zleciłem opracowanie nowych stałych organizacji ruchu na drogach gminnych: ul. 
Sportowa, odcinka ul. Żeromskiego przy budynkach 19,21,23 i 23A oraz ul.1.Maja/3.Maja i 
ul. Kościelnej/Kościuszki, 

 zezwoliłem na lokalizację projektowanej trasy przyłączy źródła ciepła, wody i 
energetycznego projektowanego do działki nr 17/1 w m. Wilkowisko w pasie drogowym 
drogi gminnej ozn. działką nr 19, 

 zezwoliłem na lokalizację projektowanej trasy elektroenergetycznego przyłącza kablowego 
projektowanego do budynku mieszkalnego jednorodzinnego  w m. Iłowa ul. Sportowa w 
pasie drogowym drogi gminnej ozn. działką nr 277/1, 

 wystąpiłem z przypomnieniem do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze o 
podjęcie działań dot. odwodnienia drogi wojewódzkiej nr 296 ul. Żagańskiej na 
skrzyżowaniu z drogą gminną ul. Sportową  oraz naprawy nawierzchni na skrzyżowaniu 
drogi wojewódzkiej nr 300 z drogą gminną   w m. Borowe. Poprzednie pismo wysłane 
zostało w ubiegłym roku i ZDW zobowiązało się dokonać działań w tych tematach. W 
piśmie jednocześnie poprosiłem o podjęcie działań związanych z zebraniem poboczy w m. 
Borowe po prawej stronie na zakręcie w kierunku do m. Gozdnica. 
 

Przewodniczący Komisji Stałych i Doraźnej Rady Miejskiej w Iłowej złożyli sprawozdania z 
pracy Komisji za okres międzysesyjny.  

 
Ad. II pkt 2  
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

Pan Franciszek Przynoga – Radny 

Do Pana Burmistrza – od dwóch lat w Iłowej nie są czyszczone rowy melioracyjne m.in. za 
stadionem w kierunku autostrady, przy ulicy Borowskiej i stawów, jak również przy ulicy 
Traugutta. W 2013 roku czyszczenie rowów odbywało się przez finansowanie z budżetu gminy, 
jednak w 2014 roku ówczesna władza wykonawcza wystąpiła do Starostwa Powiatowego o 
wskazanie właścicieli gruntów przy tych rowach. I informacji, które otrzymałem nieoficjalnie jest 
takich właścicieli od 110 do 200, jednak wyegzekwowanie od tych właścicieli czyszczenia rowów 
trwałoby bardzo długo  przez okres 3, 4, 5 lat. Dlatego też wnioskuję o czyszczenie tych rowów w 
ramach funduszy w budżecie gminy, które np. na ten rok są w kwocie 15 tys. zł, a później w drodze 
egzekucji egzekwować od tych właścicieli działek po prostu należności. Ponieważ jeżeli nie 
będziemy tych rowów czyścili, co już teraz widać są strasznie zarośnięte, nie będzie przepustowości 
i będą różnego rodzaju skutki.  
Drugi wniosek – bardzo ładnie wyremontowana jest ulica Kolejowa, jednak jeśli Państwo się 
przyjrzycie to od strony Banku w kierunku mostu studzienka kanalizacyjna (kratka ściekowa) jest 
osadzona poniżej 20 cm od jezdni, co zagraża m.in. bezpieczeństwu rowerzystów, jeśli wjedzie w tą 
kratkę może spowodować wypadek. Również inne kratki ściekowe przy tej drodze mają wiele do 
życzenia, również są poniżej jezdni. 
Trzeci wniosek – na prośbę wędkarzy – na parkingu nr 3 na Zalewie w Klikowie od strony lasu 
znajduje się bardzo dużo otuliny po przewodach energetycznych. Wędkarze w miarę możliwości 
inne nieczystości po podstawieniu pojemników zbierają, jednak odcinki tej otuliny są dużej 
długości, niewygodne do wyrzucenia dlatego też proszą, żeby za pomocą ciągnika z przyczepą 
teren  tam uporządkować. 
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Pan Zygmunt Sygnowski – Radny 
Również do Pana Burmistrza – nawiązując do tych przystanków autobusowych rozumiem, że w tej 
chwili obecne przystanki są na prywatnych posesjach i wierzę w to, że gmina będzie szukała 
jakiegoś rozwiązania innej lokalizacji, względnie wykupienia tych prywatnych terenów. 
 
Pan Mirosław Wdowiak – Radny 
Mam jedno pytanie do pana Burmistrza w sprawie fontanny na Placu Wolności, dlaczego nie działa 
i kiedy zostanie uruchomiona. 
 
Ad. II pkt 3 
Kolejny punkt obrad – zapytania, interpelacje przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych.  

Nie zostały zgłoszone. 
 
Ad. II pkt 4 
Przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Iłowa wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania Budżetu Gminy Iłowa za 2014 r.  

 
Pani Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że jeżeli chodzi o sprawozdanie 
finansowe na podstawie art. 270 ust. 1 ustawy o finansach publicznych organ wykonawczy jest 
zobowiązany przedłożyć do dnia 31 maja roku następującego po roku budżetowym sprawozdanie 
finansowe. To sprawozdanie finansowe składa się z bilansu z wykonania budżetu Gminy Iłowa, jest 
to tzw. sprawozdanie z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego (organu). 
Sprawozdanie to tzw. bilans po stronie aktywów i pasywów za rok 2014 zamknął się w kwocie 
1 251 904,98. Jeżeli chodzi o wynik wykonania budżetu to wynik zamknął się nadwyżką w kwocie 
1 091 840,25 – wynik ten pokrywa się ze sprawozdawczością, którą robi Gmina na koniec roku, 
takie sprawozdanie również robimy co kwartał. Poza tym do sprawozdania finansowego włączamy 
łączny bilans  obejmujący dane z bilansów wszystkich jednostek budżetowych i samorządowego 
zakładu budżetowego. Łączny bilans oprócz tego, że podlega sumowaniu bilansów poszczególnych 
jednostek również są wyłączenia z tytułu wzajemnych rozliczeń miedzy jednostkami. Oprócz tego 
robimy łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków zysków i strat 
jednostek budżetowych Gminy Iłowa i samorządowego zakładu budżetowego naszego. Rachunek 
zysków i strat zamknął się kwotą 3 673 089,23 jest to równe wynikowi finansowemu w bilansie 
jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego pod pozycją A.II, natomiast jeżeli 
chodzi o pozostałe sprawozdanie finansowe robimy również łączne zestawienie zmian w funduszu, 
które obejmuje dane wynikające z zestawień zmian w funduszu jednostek budżetowych Gminy 
Iłowa i samorządowego zakładu budżetowego. Zestawienie zmian funduszu jednostki zamknęło się 
kwotą 57 379 230,61 jest to równe funduszowi w bilansie w poz. A, natomiast fundusz jednostki na 
dzień 31 grudnia 2014 roku równał się kwocie 53 706 141,38 i w bilansie składa się on z dwóch 
pozycji czyli funduszu jednostki i funduszu mienia zlikwidowanych jednostek. Jeżeli chodzi o 
wynik w bilansie jednostki samorządu terytorialnego wynosi on 3 673 089,23 jest on wypadkową 
nadwyżki, zysku i straty. Jeżeli chodzi o zysk, wykazał tylko zysk Urząd Miejski pomimo, że jest 
jednostką budżetową, ale przepisy księgowe są takie, że praktycznie wszystkie dochody, które 
realizuje Gmina przechodzą na Urząd.  Natomiast wszystkie pozostałe jednostki wykazały stratę, 
jest to strata w kwocie 13 557 150,92, od pozostałych jednostek budżetowych nie co wymagać, że 
będą miały zysk w związku z tym, że są one zasilane z budżetu, natomiast tutaj wystąpiła strata w 
Zakładzie Gospodarki Komunalnej i miejmy nadzieje, że w przyszłym roku ta strata zniknie. Także 
tak wygląda sprawozdanie finansowe jeżeli chodzi o rok 2014. 
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Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2014 rok było szczegółowo omawiane na posiedzeniach 
wszystkich komisji i tak jeżeli chodzi o dochody zostały one wykonane w 100,41%, a wydatki w 
99,98%, zadłużenie Gminy na koniec roku wynosi 6 768 000,00 jeżeli chodzi o jednostki 
budżetowe na koniec roku nie posiadały zobowiązań wymagalnych. Zobowiązania wymagalne 
wystąpiły w Zakładzie Gospodarki Komunalnej. Ze środków budżetu w 2014 roku spłacono bardzo 
dużo kredytów i pożyczek, bo w kwocie 4 875 365,79 jeżeli chodzi o różnicę między dochodami a 
wydatkami zamknęła się nadwyżką budżetową w kwocie 1 091 840,25 jeżeli chodzi o środki, które 
Gmina wypracowała z Unii Europejskiej jest to kwota 3 206 665,09 jeżeli chodzi o większe 
inwestycje w 2014 roku to została zakończona  inwestycja budowy wodociągu w Sołectwie Czerna, 
zaczęto remont i wyposażenie świetlicy wiejskiej w Szczepanowie, który zakończono w roku 2015, 
został zamknięty II etap „Schetynówek” na dużą kwotę, bo 2 964 943,00 zaczęto się 
przygotowywać do III etapu „Schetynówek”, była udzielona pomoc finansowa dla Policji w 
Żaganiu, było wykonane ogrodzenie wokół Szkoły Podstawowej, modernizacja instalacji co w 
Przedszkolu Miejskim, rozbudowa sieci kanalizacyjnej ulica Jaśmina, budowa Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych, wykonanie oświetlenia w Sołectwie Czerna, Jankowa Żagańska, 
Żaganiec, również podjęto prace związane z ulicą Traugutta, był wykonany projekt i wykonanie 
oświetlenia na ulicy Poniatowskiego, na ulicy Leśnej, przyłącza wodnego do szatni – boisko w 
Czernej, aktualizacja kosztorysu na doprowadzenie energii elektrycznej do boiska sportowego w 
Czernej. Oprócz tego na Gminę nakładane są obowiązki ustawowe, które musimy spełniać. 
Najczęściej są to wydatki bieżące, które w miarę możliwości, w miarę posiadanych środków 
staramy się wykonywać. 

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

2) absolutorium dla Burmistrza Iłowej za 2014 r. 

Pani Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy –  poinformowała, że w art. 267 ustawy o finansach 
publicznych nałożony jest obowiązek przedłożenia przez organ wykonawczy organowi 
stanowiącemu informacji o stanie mienia gminy. Jest to informacja, która porównuje mienie gminy 
na koniec 2013 roku ze stanem na 31 grudnia 2014 roku. Tutaj jeżeli chodzi o wielkości jakie są 
zawarte w tej informacji są one zawarte w pełnych złotych i wartości netto, czyli po uwzględnieniu 
umorzeń. Oprócz tego wykazujemy dochody uzyskane na bazie mienia komunalnego zrealizowane 
przez Urząd, przez Zakład Gospodarki Komunalnej. Urząd sporządza wartość mienia komunalnego, 
która od 1990 roku została skomunalizowana, czyli w drodze decyzji administracyjnej wielkości, 
które zostały przejęte, bo komunalizacja ciągle trwa. Tak jak przepis mówi Państwo otrzymujecie tą 
informację. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 197/2015 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 16 kwietnia 2015 r. w 
sprawie: wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Iłowa za rok 2014.  

Pani Ilona Krawczyk – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Iłowej. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Nr 354/2015 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 02 czerwca 2015 r. w sprawie: wydania 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Iłowej dotyczącym  udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi. 

Kolejny punkt to dyskusja. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – jak Państwo widzicie w sprawozdaniu szczegółowo 
odczytanym przez Panią Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej i nawiązując do tego co mówiła 
wcześniej Pani Skarbnik Gminy budżet w roku 2014 był dobry, stabilny pozwala nam w tym roku 
na uruchomienie kolejnego kredytu na budowę np. dróg na terenie Gminy Iłowa. 
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Głosowanie uchwały: 

w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
za przyjęciem uchwały głosowało – 14 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się 1 (Fr. Przynoga) 
 

3) zmian uchwały budżetowej na rok 2015 Gminy Iłowa 

Pani Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy – zostaje zmniejszony plan wydatków w dziale 010 
rozdział 01041 o kwotę 13.381 zł, na które składa się zmniejszenie planu na: 

-  § 6058 o kwotę 12.682 zł, któremu towarzyszy zmniejszenie    
   przychodów o kwotę 12.682zł z tytułu pożyczki na wyprzedzające   
  finansowanie,  
- § 6050 o kwotę 699 zł . 

Przedmiotowe zmiany dotyczą zadania pn. „ Remont i wyposażenie świetlicy wiejskiej w 
Szczepanowie”. 
Zmniejszenie planu wydatków w dziale 600 rozdział 60016 § 4300 o kwotę 11.000 zł dotyczy 
przeglądu technicznego dróg gminnych i przeznaczone zostaje na zwiększenie planu wydatków w 
dziale 710 rozdział 71014 również o kwotę 11.000 zł na prace geodezyjne. 
Zwiększenie planu wydatków w dziale 600 rozdział 60016 § 6050 o kwotę 126.298 zł obejmuje 
zwiększenie planu, który dotyczy opracowania projektu budowlanego drogi dojazdowej do Strefy 
Aktywności Gospodarczej A-18 o kwotę 100.000 zł, kompleksowego programu poprawy 
bezpieczeństwa na drogach gminnych – etap III o kwotę 6.298 zł z przeznaczeniem na prace 
geodezyjne dotyczące wyznaczenia punktów granicznych, kompleksowego programu poprawy 
bezpieczeństwa na drogach gminnych – etap IV o kwotę 20.000 zł.   
Zostaje zmniejszony plan wydatków w dziale 757 rozdział 75704 §8020 o kwotę 20.000 zł w 
związku z przeniesieniem gwarancji udzielonej przez Sudeckie Przedsiębiorstwo Robót Drogowych 
z siedzibą w Jeleniej Górze  Zarządowi Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze na Przedsiębiorstwo 
Projektowo-Usługowo-Handlowe ”MD” Bogusław Dworecki z siedzibą w Żarach wykonawcę 
oświetlenia ulicznego przy ul. Traugutta. 
Zmniejszenie planu wydatków w dziale 801 rozdział 80101 § 6050 o kwotę 93.817 zł obejmuje 
zmniejszenie planu, który  dotyczy opracowania projektu budowlanego rozbudowy Szkoły 
Podstawowej w Iłowej o kwotę 35.341 zł i planu remontu budynku I-III w Szkole Podstawowej o 
kwotę 58.476 zł. 
Ponadto w dziale 801 rozdział 80101§ 4270 zostaje zwiększony plan wydatków Szkoły 
Podstawowej w Iłowej w związku ze złożonym wnioskiem przez Dyrektora Szkoły o kwotę 8.476 
zł z przeznaczeniem na adaptację pomieszczeń na gabinety lekcyjne w budynku przy ul. Piaskowej. 
Zwiększenie planu wydatków w dziale 801 rozdział 80103 § 2540 o kwotę 4.207 zł znajduje swoje 
pokrycie w zwiększeniu planu dochodów w dziale 801 rozdział 80103 § 2900 również o kwotę 
4.207zł, niniejsze zmiany związane są z wpłatami gmin obcych za pobyt dzieci zamieszkałych na 
ich terenie w przedszkolu niepublicznym.  
W związku z wnioskiem złożonym przez Dyrektora Gimnazjum zostaje zwiększony plan wydatków 
w dziale 801 rozdział 80110 § 4210 o kwotę 2.100zł z przeznaczeniem na zakup bramki 
aluminiowej do piłki ręcznej wraz z siatką.  
Zwiększenie  planu wydatków w dziale 851 rozdział 85154 o kwotę 17.500 zł  przeznaczone zostaje 
na zwiększenie planu wydatków Ośrodka Integracji Społecznej w Borowem o kwotę 400 zł w 
związku z otrzymaną darowizną w kwocie 400 zł (dział 851 rozdział 85154§0960) . 
Ponadto w związku z wprowadzeniem do uchwały budżetowej wolnych środków i z tym, że w 
2014r. środki finansowe z tytuły wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu na zadania 
związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi i narkomanii nie zostały wykorzystane  w kwocie 
17.100 zł, zostaje zwiększony plan wydatków łącznie o 17.100 zł w tym:  w §4260 o kwotę 6.765 zł 
z przeznaczeniem na zakup gazu, energii elektrycznej, wody, w §4300 o kwotę 9.335 zł z 
przeznaczeniem na organizację wypoczynku letniego, w §4390 o kwotę 1.000 zł z przeznaczeniem 
na opinie psychiatryczne. 
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Powyższe zmiany dokonane zostają na wniosek Pełnomocnika Burmistrza ds. Uzależnień.  
Zwiększenie planu wydatków w dziale 852 rozdział 85212 § 4430 o kwotę 2.924 zł dotyczy 
zwiększenia planu wydatków OPS w Iłowej z przeznaczeniem na pokrycie opłat egzekucyjnych 
dotyczących zobowiązań dłużników alimentacyjnych, które znajduje swoje pokrycie w zwiększeniu 
planu dochodów zrealizowanych przez OPS w Iłowej w kwocie 2.924 zł z tytułu częściowej opłaty 
za pobyt rodzica w DPS w dziale 852 rozdział 85202 §0690. 
Zmniejszenie planu wydatków w dziale 852 rozdział 85295 § 6050 o kwotę 150.000 zł dotyczy 
zadania modernizacja pomieszczeń – świetlicy dziennego pobytu.  
Zwiększenie planu wydatków w dziale 900 rozdział 90015 §6050 o kwotę 7.000 zł dotyczy 
wykonania oświetlenia ul. Żaków 6a. 
W związku z otrzymaną darowizną  przez GCKiS w Iłowej w kwocie 150zł ( dział 921 rozdział 
92109§0960 ) zostaje zwiększony planu wydatków GCKiS w Iłowej o kwotę 150 zł w dziale 921 
rozdział 92109 §4300.  
W związku z tym, że Gmina otrzymała 6.000 zł pomocy finansowej w formie dotacji celowej od 
Województwa Lubuskiego w Zielonej Górze na realizację zadania pn. „ Boisko do  plażowej piłki 
siatkowej – Lubusik”, która to kwota została wprowadzona do budżetu Zarządzeniem Nr 69/15 
Burmistrza Iłowej z dnia 14 maja 2015 roku w celu zabezpieczenia udziału własnego Gminy w 
realizacji przedmiotowego zadania zostaje zwiększony plan wydatków w dziale 926 rozdział 92601 
§§ 4210 i 4300 na łączną kwotę 4.422 zł. 
Z wyżej wymienionym zadaniem związane jest zwiększenie planu wydatków w dziale 926 rozdział 
92601 o kwotę 9.800 zł z przeznaczeniem na wykonanie ogrodzenia „ Boiska do plażowej piłki 
siatkowej – Lubusik”. 
Ponadto plan na wprowadzone do budżetu zadanie zostaje zwiększony o kwotę 200 zł przez 
zmniejszenie planu wydatków o kwotę 200 zł w tej samej klasyfikacji budżetowej na zadaniu 
doprowadzenie wody do boiska sportowego w Czernej.    
Różnica między zmniejszeniem planu dochodów i zmniejszeniem planu wydatków równa się 
kwocie 78.942 zł, która znajduje swoje pokrycie w zmniejszeniu  przychodów z tytułu pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie o kwotę 12.682 zł i zwiększeniu przychodów o kwotę 91.624 zł z 
tytułu wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 
wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. 

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

4) zaciągnięcia długoterminowego kredytu w 2015 roku 

Pani Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy – niniejszy projekt uchwały zostaje przedłożony w 
związku z wprowadzeniem do projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2015 
przychodu z tytułu kredytu w kwocie 2.260.000 zł. 
Ponieważ planowany deficyt w projekcie uchwały, który dotyczy zmian uchwały został ustalony w 
kwocie 1.701.764 zł, planowany przedmiotowy kredyt w kwocie 1.701.764 zł zaciągnięty zostaje w 
trybie art. 89 ust.1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych na dofinansowanie wydatków 
inwestycyjnych związanych z programem poprawy bezpieczeństwa na drogach gminnych na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu. 
Ponadto w trybie art. 89 ust. 1  pkt 3 ustawy o finansach publicznych planowany kredyt w kwocie 
558.236 zł zaciągnięty zostaje na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów. 

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Przewodniczący Rady podał, 
że uchwały organów gminy dotyczące zobowiązań finansowych wskazują źródła, z których 
zobowiązania te zostaną pokryte oraz, że uchwały te zapadają bezwzględną większością głosów w 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady.  

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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5) zmian uchwały budżetowej na rok 2015 Gminy Iłowa 

Pani Ewa Pasternak-Jerz – Skarbnik Gminy – zostaje zwiększony plan wydatków o kwotę 
4.034.640 zł w dziale 600 rozdział 60016 §6050 dotyczący zadanie pn. „ Kompleksowy program 
poprawy bezpieczeństwa na drogach gminnych przez przebudowę nawierzchni i montaż urządzeń 
poprawiających bezpieczeństwo – etap III w miejscowościach : Czerna, Klików, Czyżówek, 
Szczepanów, Konin Żagański, Borowe, Kowalice, Wilkowisko, Żaganiec, Jankowa Żagańska, 
Iłowa, któremu towarzyszy wprowadzenie planu z tytułu dotacji celowej z budżetu państwa w 
kwocie 1.771.151 zł w dziale 600 rozdział 60016§ 6330 w kwocie . 
Zostaje zwiększony plan wydatków w dziale 851 rozdział 85154 § 4190 o kwotę 1.000 zł w 
związku z wpłatą darowizny w kwocie 1.000 zł ( dział 851 rozdział 85154 § 0960) na 
dofinansowanie Maratonu Trzeźwości. 
Różnica między zwiększeniem planu wydatków i zwiększeniem planu dochodów równa się kwocie 
2.260.000 zł, która znajduje swoje pokrycie w wprowadzonych do budżetu przychodach z tytułu  
kredytu. 

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

6) o zmianie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 
taryf dla zbiorowego zaopatrzenie w wodę na terenie wsi Borowe gmina Iłowa 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – w wyniku 
oczywistej omyłki pisarskiej powstałej w uchwale Nr 40/7/VIII/15 Rady Miejskiej w Iłowej z dnia 20 maja 
2015 r. w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę na terenie wsi Borowe gmina Iłowa, polegającej na wskazaniu błędnego numeru uchwały 
zatwierdzającej taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie wsi Borowe gmina Iłowa, konieczna 
jest zmiana ww. uchwały i sprostowanie numeru uchwały z dotychczasowej w brzmieniu: „300/XXXVII/14” 
na prawidłową w brzmieniu: „300/6/XXXVII/14”. 

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. II pkt 5 
Przyjęcie protokołów z  sesji Rady Miejskiej odbytych w dniu 20.05. i 09.06.2015 r.   
za przyjęciem protokołów głosowało – 15 radnych   
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
Ad. II pkt 6 

Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – odnośnie wniosku dotyczącego melioracji musimy 
realizować zadanie ze środków własnych, już wstępne rozeznania robiliśmy dotyczące jednego z 
odcinków w okolicach ul. Drzymały, za chwilę Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
odpowie dokładnie na który odcinek robiliśmy postępowanie ofertowe i w kwocie 10.000 zł 
zrobimy pierwszy etap w tym roku, zostanie jeszcze około 4.000 zł, żeby realizować melioracje w 
innym miejscu. 
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Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – tak jak już 
Burmistrz wspomniał w wyniku rozeznania cenowego najkorzystniejsza oferta jest na kwotę 10.700 
złotych  i za ta kwotę wykonana będzie melioracja rowu od drogi prowadzącej do Kowalic poprzez 
ulicę Strzelecką, za murem cmentarza, za stadionem, za kurnikami aż do kładki na Dolanowie 
łącznie z kanałem ulgi i dodatkowo teren o którym wspominał Pan Franciszek Przynoga – teren na 
ulicy Traugutta za budynkami wielorodzinnymi aż do ujęcia wody. Za cały ten odcinek mamy 
ofertę na kwotę  10.700 złotych, na początku lipca będzie to realizowane. Ta oferta przewiduje 
pogłębianie dna, odmulanie i koszenie. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – w sprawie interpelacji dotyczącej ulicy Kolejowej w 
przyszłym tygodniu jestem umówiony z jednym z dyrektorów Zarządu Dróg Wojewódzkich, żeby 
omówić kwestie związane z inwestycjami, które do tej pory były realizowane na terenie Gminy 
Iłowa, zapytać o te przyszłe oraz w bieżących sprawach będę się przypominał. 

Jeśli chodzi o otulinę po przewodach elektrycznych nad Zalewem przy parkingu nr 3 to jest kwestia 
tego, czy to jest teren Nadleśnictwa Żagań, czy to jest teren Nadleśnictwa Ruszów, ale to ustalimy i 
zwrócimy się z wnioskiem do właściciela lasu w którym zalegają te otuliny, gdyż sprawa jest 
istotna, ponieważ teraz zbliża się okres wakacyjny ludzie wyjeżdżają na wycieczki rowerowe w 
tamte rejony dobrze by było, żeby to był teren przyjazny. Być może wspólnie z Nadleśnictwem 
zorganizujemy sprzątanie tego miejsca.  

Wniosek radnego Pana Sygnowskiego – rozważamy oczywiście taką ewentualność, żeby złożyć 
wniosek do właścicieli gruntów na których znajdują się  przystanki autobusowe. Tylko przypomnę, 
że właściciele gruntów kupili ten teren razem z przystankiem, także to nie było tak, że ktoś budował 
przystanki na terenach prywatnych wcześniej. Natomiast jeśli chodzi o ten przystanek to 
rozważamy jeszcze inne ewentualne rozwiązania wykonania przystanku w Borowem, być może 
warto zastanowić się nad usytuowaniem przystanku przy świetlicy, wtedy autobus od strony 
Gozdnicy mógłby zatrzymać się przy świetlicy i wyjechać „Schetynówką” kawałek dalej, żeby nie 
zawracał. 

Pan Zygmunt Sygnowski – jeżeli mogę coś dodać do tej „Schetynówki” –  można powiedzieć, że 
jej nie ma, jeszcze jak autobus po niej pojedzie to już po „Schtenówce” będzie, już jest rozłożona na 
pół. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – ja tamtędy jechałem w ubiegłym tygodniu i  wyglądała 
całkiem dobrze. Zobaczymy, zastanowimy się w takim razie jak rozwiązać ten problem. 

I problem, który boli nas wszystkich to jest zapytanie Pana Przewodniczącego o niedziałające 
fontanny w mieście. Niestety powtórzyła się usterka, która miała miejsce w roku ubiegłym i została 
wykonana w ramach gwarancji, a w tym roku wykonawca powiedział nam, że nie jest 
zainteresowany naprawą w ramach gwarancji, ponieważ po poprzednim remoncie napisali 
zalecenia, do których Gmina rzekomo się nie ustosunkowała, nie zrealizowała  tego jak oni sobie 
życzyli. Nasze zdanie jest trochę inne, naprawa nie została wykonana jak należy. Myśmy 
wystosowali pismo do wykonawcy, w piśmie określiliśmy jasno, że do końca czerwca usterka ma 
zostać naprawiana, jeżeli nie to będzie wykonywali tą naprawę w ramach polisy gwarancyjnej i 
obciążymy później kosztami wykonawcę. Burmistrz poprosił kierownika Referatu Gospodarki 
Komunalnej, żeby wtajemniczył zebranych w sprawę od strony technicznej. 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – usterka 
technicznie polegała na tym, że w wyniku awarii komora techniczna została zalana wodą, przy tym 
wszystkim jeszcze nie zadziałała pompa zatapialna, która jest w tej komorze. Jesteśmy o tyle 
spokojni jeżeli chodzi o uruchomienie tej fontanny nawet przy takim stanowisku wykonawcy, który 
nie poczuwa się do naprawy gwarancyjnej z tego względu, że posiadamy polisę gwarancyjną 
usunięcia wad i usterek. Z tej polisy zamierzamy skorzystać, natomiast warunkiem skorzystania w 
tej polisy jest wezwanie wykonawcy do usunięcia awarii.  
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Takie wezwanie zostało wystosowane, tutaj wspólnie z panią mecenas przygotowaliśmy takie 
wezwanie z określeniem terminu do dnia 30 czerwca br. Jeżeli do 30 czerwca wykonawca nie 
podejmie tematu wówczas będziemy wzywać ubezpieczyciela o zwrot poniesionych kosztów i 
będziemy naprawiać fontanny sami. Całość tej komory analizowała już firma, która serwisuje nam 
te komory, w tym tygodniu ma być przedstawiony kosztorys napraw niezbędnych. Na tą kwotę, 
która zostanie oszacowana będziemy wzywać ubezpieczyciela o zwrot kosztów i będziemy to robić 
w własnym zakresie.  

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – już dzisiaj wiemy, że to będzie kwota przewyższająca 
20.000 złotych, także są to bardzo duże koszty. 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej – w wyniku awarii 
została zalana automatyka sterująca, co jest niestety najdroższym elementem w całej tej instalacji, 
natomiast polisa gwarancyjna gwarantuje nam naprawy do wysokości 59.000 złotych, także myślę, 
że ta kwota spokojnie zaspokoi nasze potrzeby. 

Pan Paweł Lichtański – Burmistrz – jeszcze prosze Panią Mecenas, żeby przybliżyła procedurę w 
jaki sposób to się odbywa. 

Pani Maria Wrońska – Radca Prawny Urzędu Miejskiego w Iłowej – myślę, że tutaj wszystko 
zostało już powiedziane, ale jeszcze wyjaśniam – jeżeli wykonawca nie usunie tych skutków my 
dajemy zlecenie na własną rękę firmie, która dokona tej naprawy. Po zapłacie należności robimy 
wezwanie do ubezpieczyciela by rozpocząć roszczenia. Oczywiście jeszcze przed tym musimy 
zawiadomić ubezpieczyciela, że taka awaria nastąpiła i, że przystępujemy do własnych prac. 

Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej – proszę powiedzieć przy założeniu, 
że do 30 czerwca nie zostanie fontanna naprawiona  ile czasu potrzeba, żeby ona zadziałała jeżeli 
gmina zleci naprawę. 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej –  wykonawca, 
który tym tematem będzie mógł się zająć określił czas naprawy na około dwa tygodnie. Myślę, że 
połowa lipca to może być taki realny termin uruchomienia fontanny.  

Ad. II pkt 7 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych. 

Nie zostały zgłoszone. 

Ad. II pkt 8 

Zakończenie  obrad sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 
Wobec  wyczerpania się  porządku  obrad  Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady 
Miejskiej  zamknął  obrady X sesji  Rady Miejskiej  w Iłowej.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokół zawiera 12  stron, ponumerowanych od 1 do 12. 
 
Sesja trwała nieprzerwanie  od godz. 15

00
 do godz. 17

30
. 

 
Protokołowała: 
 
Maria Sokołowska 


